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عباس سرخاب:

جشن صعود برای تیم ما افت دارد!
پیشکسوت فوتبال کشورمان گفت: باید تأسف خورد که فوتبال ما به جایگاهی نزول کرده که نمایندگان مجلس آن اعلام میکنند به خاطر صعود از این

مرحله جشن خواهند گرفت!

به گزارش سایت خبری پرسون، عباس سرخاب درباره آخرین شرایط تیم ملی پیش از رویارویی با بحرین، وضعیت استقلال با حضور مشاور ایتالیایی و ...
صحبت کرد. متن این پرسش و پاسخ در ادامه میآید:

شرایط تیم ملی در آستانه دیدار با بحرین را چطور ارزیابی میکنید؟

باید گفت پیش از ورود تیم ملی به این مسابقات حاشیه هایی در مورد بحث میزبانی مطرح شد. این که ما می توانستیم میزبانی این رقابتها را
داشته باشیم اما متاسفانه این حق از ما گرفته شد. حالا هم گفته میشود بحرینیها از موقعیت میزبانی میخواهند نهایت استفاده را ببرند که این هم
طبیعی است. ولی برای تیمی که میخواهد به جام جهانی صعود کند قطعاً اینکه کجا بازی کند و در چه زمینی به میدان برود نباید تفاوتی داشته باشد.

بحث جشن صعود خیلی جدی توسط یک نماینده مجلس پیگیری میشود.

این اصلاً خوب نیست که ما می شنویم برخی مسئولان رده بالای مجلس اعلام کرده اند اگر صعود کنیم جشن میگیریم! این برای فوتبال ما افت دارد.
فوتبالی که اسپانیا به زور در جام جهانی قبلی آن را یک بر صفر شکست داد و پرتغال رو به روی ما متوقف شد و قهرمان آفریقا را شکست دادیم نباید به

خاطر پیروزی در مقابل بحرین جشن بگیریم.

بازی اول مقابل هنگ کنگ چطور بود؟

شکر خدا سه امتیاز بازی را گرفتیم ولی تیم ما فوتبال پرنشاط و باطراوتی ارائه نکرد و این در حالی بود که بهترین نفرات لژیونر و بازیکنان داخلی
کشورمان در این دیدار به میدان رفتند. اما به واقع امیدوارمان نکردند.

بازی با بحرین را چطور پیش بینی می کنید؟

این بازی با بازی قبل متفاوت است. کادر فنی و بازیکنان، شرایط حریف را می دانند. بحرین تیم قدیمی و گذشته اش نیست. خیلی سخت گل می خورد
و علاوه بر آن در زمین خودش دوست ندارد بازنده باشد. ما باید با تکیه بر تاکتیک تیمی و خلاقیت بازیکنانمان حداکثر امتیاز را در این چهار دیدار
بگیریم. این مسابقه به واقع 6 امتیازی است. اگر بحرین را شکست بدهیم تاثیر خیلی زیادی به لحاظ روحی روانی روی بازی با عراق ایجاد خواهد کرد.

وضعیت تیم خودمان را چطور ارزیابی کردید؟

متاسفانه تیم ایران کوچک شده! احساس میکنم شخصیت تیم ما پایین آمده است. ما باید خودمان را با تیم های سطح بالای اروپا مقایسه کنیم ولی
حالا می بینیم که آرزوی پیروزی مقابل بحرین را داریم. ما در جام جهانی قبلی بعد از برزیل، دومین تیم صعود کننده به دور نهایی جام شناخته شدیم
ولی حالا سرمربی تیم ما کسی است که هیچ وجهه بین المللی ندارد. کارلوس کیروش فوتبال ما را به خوبی رشد داده بود و امیدوارم در هرحال بحرین

را شکست بدهیم و در نهایت به دور بعد صعود کنیم.

شرایط استقلال را چطور ارزیابی می کنید؟

امیدوارم از این تعطیلات نهایت استفاده را ببرند و نقاط ضعف خود در خط دفاعی را پوشش بدهند.

شنیدهاید یک مربی ایتالیایی قرار است به عنوان مشاور به کادر فنی اضافه شود؟

به اعتقاد من مشاور به درد استقلال نمی خورد. باید یک مربی تمرین دهنده خوب به استقلال بیاید. کسی که بتواند طراحی تمرینات را به دست بگیرد.
سیستم تیم را بشناسد و با انتخاب درست نفرات آنها را در اختیار سرمربی قرار دهد تا برای مسابقات آتی با قدرت به میدان برود. اما به هر حال ما این

موضوع را به فال نیک میگیریم و امیدواریم این تنها یک کار تبلیغاتی نباشد.

چطور؟



دیدیم قبلاً فراز کمالوند چطور به استقلال آمد و با تبلیغاتی که برای او شد توانست سرمربی یک تیم لیگ برتری شود. در آن مورد استقلال ضرر کرد و
کمالوند سود برد. اصلاً بحث مشاور به این شکل غلط است. چطور کسی که می تواند ۱۵ متر آن طرفتر بنشیند و اطلاعاتش را به کادرفنی منتقل کند

نباید روی نیمکت حضور داشته باشد و از فاصله دو متری این کار را انجام بدهد؟ به طور کلی راهی که انتخاب شده غلط است.

بیشتر در این باره توضیح می دهید؟

ما باید با انتخاب درست، مربیان خوبی مانند کارلوس کی روش را به کشورمان بیاوریم و از دانش آنها استفاده کنیم. گرچه عدهای با آوردن مربیان و
بازیکنان بی ارزش باعث شدند تا مسئولان رده بالای ورزش برای جلوگیری از ضررهای بیشتر اقتصادی جلوی این کار را بگیرند. در واقع هر دو کار اشتباه

است هم ممنوعیت برای حضور مربیان و بازیکنان خارجی و هم جذب خارجی های بی ارزش.

احسان قاضیزاده هاشمی نماینده مجلس شورای اسلامی در حاشیه مراسم امضای تفاهم نامه مشترک سازمان منطقه آزاد کیش و فدراسیون فوتبال
ایران گفته بود: در بحرین به چهار برد احتیاج داریم. باید روحیه بدهیم و تلاش کنیم. اگر تیم ملی به مرحله بعد صعود کرد جشنی بزرگی برگزار کنیم.

انشالله تیم ملی با دست پر از مصاف بحرین برگردد.


